

**Education**

General | **Economy** | Technology | **Natural Sciences** | **Medicine, Health** | IT | Music | **Law, Management** | **Tourism, Leisure** | Languages | Media | Design | Teaching material | EdTech | Others



# IMC Fachhochschule Krems - IMC University of Applied Sciences Krems

HIGHER  
EDUCATION

3500 Krems  
Austria | Österreich

T +43 / 2732 / 802 - 0  
E office@fh-krems.ac.at  
W www.fh-krems.ac.at



Located in the province of Lower Austria, IMC Krems is widely regarded as one of Austria's most international universities of applied sciences, with one of the most highly developed networks and a practice-oriented focus that is second to none. IMC Krems has 140 partner universities, over 1,000 partner companies worldwide and more than 2,700 students from 50-plus countries.

IMC offers 27 full-time and part-time bachelor and master degree programmes in business, digitalisation and engineering, health sciences and life sciences. English and German as the languages of tuition, internships in Austria and overseas, international exchange programmes and semesters abroad ensure that students are fully prepared for international careers.

Die IMC FH Krems im Herzen Niederösterreichs gilt mit über 140 Partneruniversitäten, weltweit über 1.000 Partnerunternehmen und über 2.700 Studierenden aus über 50 Ländern als eine der internationalsten, praxisorientiertesten und bestvernetzten Fachhochschulen Österreichs.

Derzeit werden 27 Vollzeit- bzw. berufs begleitende Studiengänge (Bachelor & Master) in den Schwerpunkten Wirtschaftswissenschaften, Digitalisierung & Technik, Gesundheitswissenschaften und Life Sciences angeboten. Mit den Vorlesungssprachen Englisch und Deutsch, Berufspraktika im In- und Ausland, internationalen Austauschprogrammen und Auslandssemestern werden Studierende bestens auf eine internationale Karriere vorbereitet.

